

Title (en)
SKI.

Title (de)
SKI.

Title (fr)
SKI.

Publication
EP 0504200 A1 19920923 (DE)

Application
EP 91900118 A 19901129

Priority

- AT 12590 A 19900122
- AT 277089 A 19891206
- AT 9000115 W 19901129

Abstract (en)
[origin: WO9108029A1] A ski in which a shell (6), preferably of elastomeric synthetic material, is formed on a ski base, usually consisting of outer layers (1, 2, 3', 7), a core (3, 3', 3"), a running surface and possibly steel edges (4) on its upper and side surfaces. Inside the shell (6), at least parts (3', 3") of the core consist of porous foamed material and the synthetic material of the shell (6) penetrates into the foamed material of the core (3") or individual parts (3') thereof.

Abstract (fr)
Ski constitué par une ébauche généralement formée de couches de bandes (1, 2, 3', 7), d'un noyau central (3, 3', 3"), d'une semelle (5) et éventuellement de carres en acier (4), ébauche sur laquelle est formée, sur sa partie supérieure et ses faces latérales, une enveloppe (6), de préférence en matière plastique élastomère. A l'intérieur de l'enveloppe (6), il est prévu au moins des parties (3', 3") du noyau en un produit mousse poreux, la matière plastique de l'enveloppe (6) pénétrant dans le produit mousse du noyau (3") ou dans des parties individuelles (3') du noyau.

IPC 1-7
A63C 5/12

IPC 8 full level
A63C 5/12 (2006.01); **A63C 5/14** (2006.01)

CPC (source: EP)
A63C 5/12 (2013.01); **A63C 5/126** (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 9108029A1

Designated contracting state (EPC)
AT DE FR IT

DOCDB simple family (publication)
WO 9108029 A1 19910613; AT E113489 T1 19941115; DE 59007658 D1 19941208; EP 0504200 A1 19920923; EP 0504200 B1 19941102;
JP H05501659 A 19930402

DOCDB simple family (application)
AT 9000115 W 19901129; AT 91900118 T 19901129; DE 59007658 T 19901129; EP 91900118 A 19901129; JP 50089391 A 19901129